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Rada Miejska w Lipsku 
 

Protokół nr XXII/2020 

XXII Sesja w dniu 28 maja 2020  

Obrady rozpoczęto 28 maja 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:30 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków: 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Jacek Wielorański - Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko  

2. Anna Woźniak - Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

3. Artur Dygas - Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko, Członek Zarządu Powiatu Lipskiego 

4. Wojciech Krasiński – inspektor ds. zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw 

obywatelskich 

5. Barbara Rutkowska - Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipsku  

6. Wanda Gozdur - Kierownik Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Lipsku 

 

1. Otwarcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XXII sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. 

2. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
Na wniosek Burmistrza do porządku obrad  dodano w punkcie 3 podpunkt e, czyli Uchwałę                      

Nr XXII/133/2020 zmieniająca Uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko - Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2020. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad ze zmianą. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Porządek obrad ze zmianą przyjęto jednogłośnie. 

4. Przyjęcie protokołu Nr XXI/2020 Sesji Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 30 marca 

2020r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr XXI/2020 Sesji Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 30 marca 2020r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona 

Bożena Przepiórka, Marian Szymczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Włodzimierz Marian Marek, Łukasz Sajdak, Witold Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Protokół Nr XXI/2020 Sesji Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 30 marca 2020r. przyjęto 

większością głosów. 

5. Przyjęcie sprawozdania z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Lipsku za 2019r. 
Wanda Gozdur, Kierownik Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Lipsku przedstawiła główne punkty sprawozdania z wykonania planu 

finansowego kierowanej przez nią jednostki. 

a) Podjęcie Uchwały Nr XXII/128/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2019 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Lipsku 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcia Uchwały Nr XXII/128/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 

2019 rok Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Lipsku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Uchwała Nr XXII/128/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok 
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Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Lipsku została 

przyjęta jednogłośnie. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019r. 
Barbara Rutkowska, Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipsku 

przedstawiła konieczność sporządzenia i podjęcia oceny zasobów pomocy społecznej.  

Głosowano w sprawie: 
Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2019r. przyjęto jednogłośnie. 

7. Przyjęcie sprawozdania z wykonania Uchwały Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w 

Lipsku z dnia 10 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy 

Miasta i Gminy Lipsko z organizacjami oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 

688; zm.: Dz. U. z 2019 r. poz. 1570 oraz z 2020 r. poz. 284.) 
Wojciech Krasiński, inspektor ds. zarządzania kryzysowego, ochrony ludności i spraw 

obywatelskich omówił sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

W dyskusji wzięli udział: 

Marcin Lenart, Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku przypomniał, że zostało przekazane 

3,5 tys. zł na projekt boiska przy ul. Czerwiakowskiego. Zapytał co zostało zrobione w tej 

sprawie. 

Artur Dygas, Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że projekt przebudowy boiska 

został wykonany. Wartość kosztorysowa to około 400 tys. zł. Stowarzyszenie rozpoczęło 

starania by uzyskać dofinasowanie na realizację tego działania. Niestety sytuacja w kraju 

związana z pandemią spowodowała, że nabór wniosków został wstrzymany.  

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał czy wszystkie 

organizacje, które złożyły wnioski otrzymały dotacje. 

Wojciech Krasiński odpowiedział, że wszystkie wnioski zostały rozpatrzone pozytywnie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania z wykonania Uchwały Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w Lipsku z 

dnia 10 grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy 

Lipsko z organizacjami oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 688; zm.: Dz. U. z 2019 r. 

poz. 1570 oraz z 2020 r. poz. 284.).  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 
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NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Sprawozdanie z wykonania Uchwały Nr III/18/2018 Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 10 

grudnia 2018 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Lipsko z 

organizacjami oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 688; zm.: Dz. U. z 2019 r. poz. 1570 

oraz z 2020 r. poz. 284.) przyjęto jednogłośnie. 

8. Podjęcie uchwał: 

a) Uchwała Nr XXII/129/2020 w sprawie zatwierdzenia zarządzenia porządkowego 

Nr 3/2020 Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko 

W dyskusji wzięli udział: 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko przypomniał, że zarządzenie 

porządkowe potrzebuje akceptacji Rady Miejskiej i dlatego powstała ta uchwała. Dotyczy ona 

ponownego uruchomienia targu w Lipsku.  

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej zwrócił uwagę na to, że zamontowane na 

terenie targowiska urządzenia do dezynfekcji nie działają. 

Artur Dygas odpowiedział, że zna problem, zostanie on rozwiązany i w przyszłym tygodniu 

wszystko będzie funkcjonowało w odpowiedni sposób. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXII/129/2020 w sprawie zatwierdzenia zarządzenia porządkowego Nr 3/2020 

Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Uchwałę Nr XXII/129/2020 w sprawie zatwierdzenia zarządzenia porządkowego Nr 3/2020 

Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko przyjęto jednogłośnie. 

b) Uchwała Nr XXII/130/2020 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym 
Jacek Wielorański przypomniał, że radni pozytywnie wypowiedzieli się w tej sprawie na 

komisjach.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXII/130/2020 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie bezprzetargowym.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Bożena Przepiórka 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 
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Uchwałę Nr XXII/130/2020 w sprawie zbycia nieruchomości w trybie bezprzetargowym 

przyjęto większością głosów. 

c) Uchwała Nr XXII/131/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych w Lipsku przy ul. Kółek Rolniczych 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXII/131/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych w Lipsku przy ul. Kółek Rolniczych.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Iwona Bożena Przepiórka 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Uchwałę Nr XXII/131/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

położonych w Lipsku przy ul. Kółek Rolniczych przyjęto większością głosów. 

d) Uchwała Nr XXII/132/2020 w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Lipskiemu 

W dyskusji wzięli udział: 
Jacek Wielorański przypomniał czego dotyczy owa pomoc finansowa dla powiatu lipskiego. 

Powiedział, że od dłuższego czasu poruszany jest temat drogi koło szpitala w Lipsku. 

Zostanie ona przebudowana by umożliwić bezpieczniejszy dojazd karetek pogotowia, będą 

również wybudowane parkingi, będzie nowe oświetlenie, chodniki. Inwestycja będzie 

wykonana wraz ze Starostwem Powiatowym w Lipsku w stosunku 50:50. Koszt to około 175 

tys. zł 

Włodzimierz Adam Misiak, Radny Rady Miejskiej poprosił radnych o poparcie tej uchwały. 

Dodał, że poprawi się funkcjonalność tego terenu oraz bezpieczeństwo, co ma ogromne 

znaczenie dla mieszkańców gminy i wszystkich osób korzystających z pomocy lipskiego 

szpitala. 

Marcin Lenart zauważył, że przedmiotowa droga to droga wewnętrzna i należy do szpitala. 

Jest przedłużeniem ul. Witosa, która jest własnością gminy. Czy gmina przejmie tę drogę po 

remoncie? 

Jacek Wielorański odpowiedział, że Starostwo Powiatowe  chciało przekazać ten ciąg na 

rzecz gminy, ale gmina nie jest zainteresowana  takim rozwiązaniem, ponieważ spoczywałby 

na niej ciężar utrzymania drogi,  sprzątania, odśnieżania itp.  

Włodzimierz Adam Misiak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku podkreślił olbrzymie 

zaangażowanie w tę sprawę Artura Dygasa, Sekretarza Miasta i Gminy Lipsko oraz Radnego 

Powiatowego, który od wielu lat zabiegał o sfinalizowanie tej inwestycji. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXII/132/2020 w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lipskiemu.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 



6 

 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Uchwałę Nr XXII/132/2020 w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Lipskiemu przyjęto jednogłośnie. 

e) Uchwała Nr XXII/133/2020 zmieniająca Uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko - 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXII/133/2020 zmieniająca Uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko - Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Uchwałę Nr XXII/133/2020 zmieniająca Uchwałę w sprawie przyjęcia Miejsko - Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2020 przyjęto jednogłośnie. 

f) Uchwała Nr XXII/134/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020-2026 

W dyskusji wzięli udział: 
Anna Woźniak, Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko powiedziała, że zmieniły się przychody 

budżetu stąd konieczność zmiany prognozy długu. Dodała, że zmian w  uchwale budżetowej 

jest sporo ze względu na dwumiesięczna przerwę w obradach Rady Miejskiej spowodowaną 

sytuacją w kraju. Pani Skarbnik poprosiła o pytania. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko powiedział, że pomimo pandemii 

inwestycje nie zostały zatrzymane. Burmistrz zaznaczył, że nastąpiły zmiany prawne, 

związane z drogami i konieczne jest teraz budowanie tzw. kanałów technologicznych, w 

których można umieszczać różnego rodzaju sieci. Podnosi to koszty projektów przebudowy 

dróg. Dodatkowo nastąpi przekazanie kwoty z programu profilaktyki na zakup EKG do 

poradni uzależnień w Lipsku. Burmistrz przypomniał również o problemach z wykonawcą 

zadania polegającego na termomodernizacji trzech budynków użyteczności publicznej. 

Niestety wykonawca nie wywiązał się z powierzonego mu zadania, a żadna inna firma nie 

chciała się podjąć dokończenia inwestycji za zaproponowaną przez gminę kwotę, dlatego 

trzeba było zwiększyć środki w budżecie by inwestycję można było dokończyć.  

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał czy to, że są zmiany w 

projektach budowy dróg oznacza, że kanały technologiczne muszą być rzeczywiście 

wykonywane? 

Jacek Wielorański odpowiedział, że tak, bo wymuszają to zmienione przepisy. 

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o wspomnianą 
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wcześniej termomodernizację. Zapytał czy firma, która nie dokończyła inwestycji poniesie 

jakieś sankcje. 

Burmistrz odpowiedział, że zostały naliczone kary dla tego wykonawcy. Toczy się także 

przeciwko niemu postępowanie w Sądzie w Lublinie. 

Artur Dygas przypomniał, że kiedy dokonywano odbioru świetlic zostały stwierdzone 

nieprawidłowości, został zatrudniony rzeczoznawca, który wykonał kosztorys różnicowy,  

pozwalający na oszacowanie robót, które należy dokończyć. Wartość ta została odliczona od 

faktury wykonawcy i zostało ogłoszone zapytanie ofertowe. Niestety kwota okazała się 

niewystarczająca i gmina musi ponieść wyższe koszty. Inwestycja musi być ukończona do 

końca roku, ponieważ na taki okres czasu został przedłużony aneks.  

Jan Zbigniew Łepecki, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał kto poniesie koszty wynajęcia 

rzeczoznawcy oraz czy inspektor nadzoru obecny przy tych pracach został rozliczony z 

obowiązków. 

Jacek Wielorański odpowiedział, że inspektor nadzoru zeznawał w sądzie, ale sprawa nadal 

jest w toku. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXII/134/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady Miejskiej 

w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2020-2026.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Uchwałę Nr XXII/134/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady Miejskiej 

w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i 

Gminy Lipsko na lata 2020-2026 przyjęto jednogłośnie. 

g) Uchwała Nr XXII/135/2020 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy 

Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019r. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwała Nr XXII/135/2020 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lipsko 

na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan Zbigniew Łepecki, 

Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, 

Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold 

Józef Wypchło 

NIEOBECNI (2) 

Andrzej Barański, Roman Madejski 

Uchwałę Nr XXII/135/2020 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej Miasta i Gminy Lipsko 

na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019r. przyjęto jednogłośnie. 
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9. Sprawy różne. 

W dyskusji wzięli udział: 
Łukasz Sajdak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku, przypomniał, że Gmina Lipsko zakupiła 

aparat do masażu klatki piersiowej, natomiast pozostałe gminy zobowiązały się do zakupu 

drugiego takiego urządzenia. Czy są jakieś informacje czy zakupią obiecany sprzęt.  

Jacek Wielorański powiedział, że z różnych stron padają zarzuty, że gmina przekazuje za 

małe nakłady na szpital. Pomagamy na tyle na ile możemy. Zakupiliśmy urządzenie dzięki 

wsparciu państwa Radnych. Teraz przekażemy sprzęt EKG do poradni uzależnień. Potrzeb 

jest bardzo dużo. O urządzenie, które miały zakupić inne gminy trzeba zapytać Panią dyrektor 

szpitala. Ten rok jest rokiem trudnym ze względu na sytuację epidemiczną. Przychody do 

budżetu są niższe. Na razie wszystkie inwestycje są realizowane i planujemy nowe. Burmistrz 

poinformował, ze wraz z pracownikami RGS udało się objechać drogi, które nie są 

utwardzone asfaltem. Dodał, że ograniczone zostały środki na posypywanie tłuczniem dróg 

nieutwardzonych a zaoszczędzone środki zostaną przekazane np. na budowę odcinka drogi, 

na który już jest gotowa dokumentacja.  

Łukasz Sajdak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku poprosił by Sekretarz  na najbliższym 

spotkaniu zarządu starostwa powiatowego zapytał jak wygląda sprawa z zakupem sprzętu dla 

szpitala. 

Artur Dygas odpowiedział, że na spotkaniu komisji społecznej dyrektor szpitala informowała 

o tym, ze pozostałe gminy nie zakupiły obiecanego sprzętu. Podziękował, za to, że Radni 

Rady Miejskiej w Lipsku wyrazili zgodę na zakup dla szpitala. 

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał co wójtowie obecni na 

spotkaniu Rady Społecznej mówili na temat zakupu obiecanego szpitalowi sprzętu. 

Artur Dygas powiedział, że na ostatnim spotkaniu Rady Społecznej byli obecni jedynie 

przedstawiciele poszczególnych gmin i nie skomentowali tej sytuacji. 

Jan Zbigniew Łepecki, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał czy gmina będzie 

uczestniczyć w programie wykorzystywania wody deszczowej oraz czy gmina mogłaby 

wysypać destrukt na wysokości zabudowań na trasie Konstantynów –Leopoldów. 

Jacek Wielorański powiedział, że nie posiadamy destruktu, ale jak uda się go pozyskać będą 

dokonywane najpotrzebniejsze naprawy dróg.  

Artur Dygas dodał, że odnośnie wód opadowych nie ma konkursów, które pozwoliłyby na 

dofinansowanie mieszkańcom tych działań. Są takie projekty w dużych miastach, ale to 

samorządy przeznaczają na to środki ze swojego budżetu. Sprawa jest monitorowana i gdy 

możliwości dofinansowania się pojawią na pewno z nich skorzystamy. 

Jacek Wielorański zauważył, że mieszkańcy mogą we własnym zakresie zadbać o 

wyłapywanie wody deszczowej do podlewania np. upraw. Dodał, że jeśli lato będzie upalne, 

to mogą być problemy w dostawie wody i trzeba będzie ją oszczędzać, by nie zabrakło jej na 

cele bytowe. Ponadto kondycja finansowa gminy nie pozwala na dofinansowanie takich 

przedsięwzięć. 

Mirosława Urszula Jabłońska, Radna Rady Miejskiej w Lipsku poprosiła o pomoc w 

uprzątnięciu placu zabaw na osiedlu domków jednorodzinnych. Zaoferowała również swoją 

pomoc. Zapytała także o chodniki na osiedlu domków jednorodzinnych. 

Burmistrz zapewnił, że  plac zostanie posprzątany. Od 1 czerwca będzie więcej pracowników 

do prac interwencyjnych. Odnośnie  chodników powiedział, że to Zakład Usług Komunalnych 

w Lipsku zajmie się ich przebudową. Jutro w tej sprawie odbędzie się spotkanie. Dodał,  że na 

pewno w jakimś zakresie w tym roku będą wybudowane chodniki.  

Andrzej Nowak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o fundusz sołecki w Tomaszówce i 

kontener, który miał tam być postawiony na świetlicę wiejską. Dodał, że działka jest 

uprzątnięta, dzięki zaangażowaniu mieszkańców. Czy będzie realizowana ta inwestycja? 
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Wspomniał również, że jeden z mieszkańców zwrócił mu uwagę na to, że znacznie wzrosła 

opłata za wywóz nieczystości ciekłych. Skąd ta podwyżka? Radny poprosił także o zasypanie 

głębokiego dołu przy wjeździe z drogi Nr 79 na Porębę Dolną. 

Jacek Wielorański wytłumaczył, że trwają prace nad rozwiązaniem problemu z wykonaniem 

założeń funduszu sołeckiego w Tomaszówce. Powiedział, że realizacja jest uzależniona od 

tego czy właściciel sprzeda gminie działkę. Konieczne jest doprowadzenie tam wody i prądu, 

a to wiąże się z poniesieniem kosztów. Nie mamy pewności, czy właściciel nie rozwiąże z 

nami zawartej umowy, dlatego musimy działkę odkupić. Jeśli chodzi o wywóz nieczystości to 

ceny wzrosły, wynika to z rachunku ekonomicznego. Informacji na ten temat udzieli Prezes 

na najbliższej sesji.  

Marian Szymczyk, Radny Rady Miejskiej w Lipsku poinformował, że wspólnoty zwoleńska 

19 i 19 A wybudowały wiaty na odpady komunalne i prosił o wykonanie parkingów, 

ponieważ samochody nie parkują w odpowiednich miejscach i uniemożliwiają odbiór 

odpadów. Radny zapytał czy będzie doświetlenie w tamtym miejscu. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że  zostaną namalowane 

linie, by odbiór odpadów był łatwiejszy. Będzie również przeprowadzone doświetlenie. 

Włodzimierz Adam Misiak, Radny Rady Miejskiej podziękował Radnym Rady Miejskiej w 

Lipsku za jednogłośne przyjęcie uchwały odnośnie inwestycji z powiatem. Poruszył sprawę 

znaków  Sewerynowie i oznakowania niebezpiecznego zakrętu. Zapytał również o 

gazyfikację Lipska.   

Jacek Wielorański powiedział, że odpowiednie oznakowanie na pewno się pojawi. Jeśli 

chodzi o gazyfikację Lipska to będzie „poślizg”. Na razie są w planach zakłady pracy, a 

docelowo całe Lipsko.  

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej zapytał czy jest projekt gazyfikacji              

ul. Słonecznej. 

Jacek Wielorański odpowiedział, że w planach była ul. Słoneczna i Biblioteczna, bo jest tam 

kotłownia i też można by ją podłączyć. Na część tej inwestycji pozwolenie musi wydać 

wojewoda mazowiecki. Na następną sesję przygotujemy informacje jakie są plany spółki 

gazowniczej odnośnie gazyfikacji Lipska. 

Włodzimierz Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał jakie propozycje ma gmina by 

wspomóc lokalnych przedsiębiorców w związku z sytuacją w kraju. Czy są planowane 

zwolnienia z podatku od nieruchomości lub umorzenia części podatku czy zwolnienia z 

czynszu. Dodał, ze niektóre gminy podjęły uchwały zwalniające z podatku. 

Jacek Wielorański odpowiedział, że przedsiębiorcy mogą korzystać z pomocy jaka pojawiła 

się w ramach tarczy antykryzysowej. Mogą również składać i składają wnioski o umorzenie 

podatku. Jest ich niewiele. Jeśli przedsiębiorca powołuje się na Covid wtedy są inne warunki 

umorzenia. Przedsiębiorca musi przedstawić sytuację swojej firmy, czy jego działalność 

została spowolniona przez pandemię czy funkcjonuje, jaki jest spadek dochodów. Wnioski są 

rozpatrywane. Jest też możliwość rozłożenia podatku na raty. Każdy wniosek jest wnikliwie 

analizowany.  

Włodzimierz Marek powiedział, że jego zdaniem powinna zostać przyznana symboliczna 

pomoc mniejszym przedsiębiorstwom np. zmniejszenie czynszu o 50% w okresie marca                 

i kwietnia. Dużo samorządów pomoc taką wprowadziło. 

Burmistrz odpowiedział, że nie ma potrzeby automatycznego zwalniania z opłacania podatku. 

Anna Woźniak, Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko dodała, że rozważana była taka możliwość. 

Powiedziała, że  samorządów nie będzie stać na takie uchwały. Umorzenie na indywidualny 

wniosek jest lepszym rozwiązaniem. Następuje na podstawie ordynacji podatkowej. Urząd też 

dotknęły skutki pandemii i nie wpływają  dochody. Musimy mieć pieniądze na realizowanie 

budżetu, wynagrodzenia, oświatę, koszty energii itd. Musimy dbać o to by utrzymać płynność 
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finansową. Burmistrz nie zamyka drogi przedsiębiorcom, ale chce do każdego podejść 

indywidualnie. Powiedziała, że jako Skarbnik uważa, że takie rozwiązanie jest lepsze. 

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku powiedział, że nadal uważa, że 

powinna być podjęta uchwała odnośnie zwolnienia z podatku. 

Burmistrz zauważył, że każdy przedsiębiorca, ale także osoba prywatna może złożyć wniosek 

o umorzenie podatku i nie ma konieczności wprowadzania takiej uchwały. 

Witold Wypchło, Radny Rady Miejskiej w Lipsku poprosił by na stronie internetowej Urzędu 

zamieścić informacje o możliwości zwolnienia przedsiębiorców z podatku. 

Jacek Wielorański poinformował, że taka informacja zostanie umieszczona. Dodał też, że 

złożenie wniosku nie jest  równoznaczne z umorzeniem podatku. 

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zwrócił się do Radnych o rozwagę w 

rozmowach z mieszkańcami w sprawie  budowy chodników. Mówił, że w jego miejscowości 

wszyscy popierali budowę chodnika, ale przy realizacji okazało się, że nie jest to najlepszy 

pomysł. Droga jest wąska i samochody nie mogą się wyminąć. Na chodnikach nie będzie 

można też parkować pojazdów. Zapytał o inwestycje w Lipie Miklas oraz o oczyszczenie 

zalewu w Lipsku. 

Jacek Wielorański powiedział, że jeśli chodzi o chodniki to bezwzględnie nie wolno na nich 

parkować. Chodniki są niszczone w ten sposób. Na ul. Spacerowej i Papierni kierowcy 

parkują również na ścieżce rowerowej, co jest niedopuszczalne. Policja będzie upominała 

takie osoby. W sprawie zalewu poinformował, że poszukiwane jest finansowanie na jego 

odmulenie i remont jazu piętrzącego. Jest to kwota od 1,5 do 2 mln zł. Dodał, że jest dobra 

wola ze strony osób, które z tego zalewu korzystają. Powiedział, że chcielibyśmy również 

doprowadzić do porządku cały teren dookoła zalewu. Stworzyć ścieżkę pieszo-rowerową by 

można było obejść zalew dookoła. Jeśli chodzi o Lipę Miklas to wreszcie jest konsensus -  

kanalizacja deszczowa kryta, rury w ziemi, chodnik i nakładka asfaltowa oraz oświetlenie, 

które my projektujemy i będziemy wykonywać jeśli Rada wyrazi zgodę na przekazanie 

środków. Mam nadzieję, że projekt ten będzie zrealizowany w bieżącym roku, są uzgadniane 

szczegóły między Mazowieckim Zarządem Dróg a projektantem, co do nakładki asfaltowej. 

Prace będą finalizowane dopiero gdy  sytuacja finansowa województwa mazowieckiego na to 

pozwoli.  

Andrzej Łyjak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o dokumentację drogi na Woli 

Soleckiej.  

Jacek Wielorański odpowiedział, że są prowadzone rozmowy. Dokumentacja nie jest 

uzgodniona i musimy zaczekać. Burmistrz dodał, że zawnioskował by oświetlenie znajdowało 

się przy drodze, by oświetlało pas drogowych.  

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o drogę 747, czy coś 

będzie działo się tam w tym roku. Zapytał też o zablokowaną drogą, która jest skrótem na 

targowisko w Lipsku. Zapytał czy ta droga należy do gminy. 

Jacek Wielorański odpowiedział, że jeśli chodzi o drogę 747 to czekamy na decyzję 

wojewody. Jest duża szansa, że pod koniec roku przetarg będzie ogłoszony. Podobnie jest w 

przypadku obwodnicy Lipska. Jeśli chodzi o dojazd do targu i ul. Kółek Rolniczych to są to 

działki prywatne i jeden z właścicieli nie wyraził zgody na przejazd. Właściciele nie zgodzili 

się także na wykup działek przez gminę.  

 

Następnie Marcin Lenart, Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku odczytał życzenia z 

okazji Dnia Samorządowca przesłane przez Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Lipsku Tomasza Krzyczkowskiego. 
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10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

 

 

 

Marcin Lenart 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Lipsku 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Anna Idzikowska 

 

  


